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Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski  

Prezydent Miasta Krakowa  

 

Interpelacja w sprawie placówek o charakterze sportowym. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Głównym celem Międzyszkolnych Ośrodków Sportowych jest kształtowanie  

i rozwijanie uzdolnień sportowych dzieci i młodzieży poprzez: podnoszenie sprawności 

fizycznej, kształtowanie nawyków czynnego wypoczynku, udział w bezpłatnych zajęciach 

sprzyjających rozwojowi fizycznemu wychowanków, a także zachęcanie do uprawiania 

wybranej dyscypliny sportowej w profesjonalnych klubach sportowych. Dla osiągnięcia tego 

celu placówki pracują zgodnie ze statutem oraz wszystkimi aktami prawnymi obowiązującymi 

w oświacie. Co pewien czas powraca temat przekształceń formy działalności tych placówek. 

W związku z powyższym bardzo proszę o informację czy planowane są zmiany  

w działalności wyżej wymienionych  placówek? Jeśli tak to w jakim czasie? Czy odbyły się 

konsultacje ze stronami zainteresowanymi? Czy ewentualne zmiany były przedmiotem obrad 

komisji merytorycznej RMK? Jaka jest koncepcja działań Pana Prezydenta w obszarze tych 

placówek? 

Z wyrazami szacunku   

Agata Tatara  

 


